

HAWORTH

Fern

Seating 座椅



Few things in the workplace evoke a stronger attachment for people than a chair. comfortable seating enables concentration and minimizes distractions, which pays dividends for innovation, productivity—and engagement.

在办公场所，很少有能像座椅那样唤起用户强烈依赖感的事物。舒适的座椅让用户更专注工作，减少不必要的分心，创意、效率、参与度也因此提高。

Fern is a new movement for the human experience. It's a benchmark in task seating for people at work—a chair that responds to you. Fern eliminates the structural barriers inherent in other task chairs—like hard edges and limited flex, which create discomfort and lead to distraction—so people can stay engaged and perform their best.

Fern开启用户全新体验。作为办公场所的工作椅标杆，它满足您的需求。其他工作椅固有的一些结构性障碍，如硬质边缘和有限的椅背弧度，会让人感到不适，导致注意力分散，Fern消除了这些结构性障碍，所以可以使用户全身心地投入工作，充分发挥其所能。



More Human, Less Machine

去机械化，更显人性

Inspired by the fluid strength and beauty of nature, Fern provides new levels of balance, flexibility, and performance. It's designed from the inside out, putting the person at the center—for a holistic sitting experience.

Fern的设计灵感来源于大自然的流线美，将平衡、灵活和性能提升至新高度。设计理念由内而外，以人为本，营造全方位坐姿体验。



Evidence-Based Comfort 有据可依的舒适度

Grounded in extensive science-based ergonomic research, Fern is distinctively responsive to each individual. Years of comfort studies, 5.5+ billion data points, and validated correlation to comfort ensure a large percentage of people find Fern comfortable.

Fern的开发基于全面的人体工程学研究，满足不同个体的特定需求。多年的舒适性研究，超过55亿个数据点，以及针对舒适性的相关性验证，最终获得众多用户对Fern舒适性的认可。



Total Back Support 全面背部支撑

Fern enhances the sitting experience by providing the ability to move with natural freedom, comfort, and total support—from the neck to the pelvis. The Wave Suspension™ system is key to its flexibility, actively responding to your every movement. Fern is an intuitive chair that envelops your body to offer unparalleled levels of edgeless comfort.

Fern提供从颈部至骨盆的全面背部支撑，让您自由、舒适地移动身体，提升就坐体验。Wave Suspension™承托系统是其灵活舒适的关键，灵敏响应您的一举一动。Fern的仿生学椅背包覆您的身体，给您无与伦比的舒适体验。



Design Choices 设计方案

Fern's soft, approachable aesthetic and broad array of finish options allow it to integrate into any environment, or make a statement—whatever fits with your design approach—from expressive to restrained and warm to cool.

Fern柔和、亲切的外观美学，搭配各色椅身，使其完美融入任何办公环境，或匹配您的各种设计风格，无论是张扬或内敛、热情或冷淡

Aligning People and Space for Optimal Performance

协调人与空间发挥最佳效益

Your people, organization, and facilities are at the center of everything we do. We help create spaces that solve for your business needs—resulting in effective people and efficient use of real estate.

您的员工、组织和设施是海沃氏的工作重心，我们助您打造满足您业务需求的办公空间，激发员工效率，优化场地使用。

To learn more, visit haworth.com/ap/products/seating/desk-chairs/fern.
更多信息，请访问haworth.com/ap/products/seating/desk-chairs/fern.

HAWORTH® is a registered trademark of Haworth, Inc.

© Haworth, Inc. All rights reserved. 2020 07.09

HAWORTH® 是海沃氏集团的注册商标。

©海沃氏集团版权所有 2020 07.09

haworth.com/ap | haworth.com/eu